TOP COVER TOP COVER



STEP 1



Extra Cut Rubbing Compound





PRECAUTIONS ON BACK LABEL

No. 501 201

PC- 1 ™

PC-1 is an advanced fast cut compound designed specifically for paint finishing work on new or old paint and scratch resistant surfaces including UV cured finishes. Thanks to the unique micro abrasive technology based on high-purity aluminum oxide, you can now remove imperfections in the top coat even quicker and easier. Fast removal of 1500 grit and finer sand scratches. The outstanding cut, the brilliant mirror-like gloss and the easy handling of the PC-1 Rubbing Compound will convince you. Low dust; easy clean up. DIRECTIONS: Apply a thin bead of PC-1 Rubbing Compound to the target surface. With foam or wool compound pads polish at 1250 - 1500 RPM until surface imperfections or sand scratches are removed. Use soft clean micro-fiber towels and 502050 Lubri-Shine to remove any remaining surface residue.

PC-1 est un composé de coupe rapide perfectionné concu spécifiquement pour les travaux de finition de peinture sur des surfaces avec peinture neuve, peinture ancienne, résistance aux égratignures ainsi que les finitions durcis contre les UV. Grâce à la technologie abrasive unique de Micro basée sur un oxyde d'aluminium de haute pureté, vous pouvez maintenant supprimer les imperfections de la couche supérieure même plus rapidement et plus facilement. Élimination rapide d'égratignures à 1 500 grains et sable plus fin. La coupe remarquable, le brillant semblable à un miroir et la manipulation aisée du composé de frottage PC-1 sauront vous convaincre. Peu de poussière, nettoyage facile. MODE D'EMPLOI: Appliquer un ruban mince du composé de frottage PC-1 sur la surface visée. Avec un tampon de mousse ou de laine polir entre 1 250 et 1 500 tr/min jusqu'à ce que les imperfections ou les égratignures du sable soient éliminées. Utiliser un chiffon doux en microfibre propre et 502050 Lubri-Shine pour éliminer tout résidu restant sur la surface.



WARNING - Harmful if inhaled. May cause an allergic skin reaction. Combustible liquid. Avoid breathing dust/fume/gas/mist/vapors/ spray. Use only outdoors or in a well-ventilated area. Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace. Keep away from heat/sparks/open flames/hot surfaces. No smoking. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. FIRST AID: IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water, if skin irritation or rash occurs: Get medical advice/attention. Wash contaminated dothing before reuse. IF INHALED: Remove victim to fresh air and keep at rest in a position comfortable for breathing. Call a POISON CENTER or doctor/physician if you feel unwell. In case of fire: Use CO2, dry chemical, or foam to extinguish. Store in a well-ventilated place. Keep cool. Dispose of contents/container to an approved waste disposal plant. Harmful to aquatic life with long lasting effects. Harmful to aquatic life. See Safety Data Sheet for additional information.

. WARNING: Cancer - www.P65Warnings.ca.gov

ATTENTION - Nocif par inhalation. Peut provoquer une allergie cutanée. Liquide combustible. Éviter de respirer les poussières/fumées/gaz/brouillards/vapeurs/ aérosols. Utiliser seulement en plein air ou dans un endroit bien ventilé. Les vêtements de travail contaminés ne devraient pas sortir du lieu de travail. Tenir à l'écart de la chaleur/des étincelles/des flammes nues/des surfaces chaude. Ne pas fumer. Porter des gants de protection/des vêtements de protection/un équipement de protection des yeux/du visage. PREMIERS SOINS: EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU; laver abondamment à l'eau et au savon. En cas d'irritation ou d'éruption cutanée: consulter un médecin. Laver les vêtements contaminés avant réutilisation. EN CAS D'INHALATION; transporter la victime à l'extérieur et la maintenir au repos dans une position où elle peut confortablement respirer. Appeler un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin en cas de malaise. En cas d'incendie: Utiliser du CO2, une poudre extinctrice ou une mousse pour l'extinction. Stocker dans un endroit bien ventilé. Tenir au frais. Éliminer le contenu/récinient dans une usine d'élimination des déchets approuvée. Nocif pour les organismes aquatiques, entraîne des effets à long terme. Nocif pour les organismes aquatiques. Voir la fiche de sécurité pour plus d'information.

AVERTISSEMENT: Cancer - www.P65Warnings.ca.gov

Contains (CAS#): Aluminum oxide (1344-28-1), Aliphatic hydrocarbons, C11-C13, isoalkanes, (<0,1 % benzene) (920-901-0), Oils, not classified as dangerous substances (Proprietary), White mineral oil (petroleum) (8042-47-5), Glycerol (56-81-5), Methylisothiazolinone (2682-20-4), Benzisothiazolinone (2634-33-5), Thickener (Proprietary), Perfume (Proprietary), Colorant (Proprietary), Water (7732-18-5), Formaldehyde (50-00-0). Contains fragrance allergen(s). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

## FOR PROFESSIONAL USE ONLY

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.



## Made in Germany

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat a division of Illinois Tool Works Inc. 6600 Cornell Road, Cincinnati, OH 45242, USA 513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatex Canada a division of Illinois Tool Works Inc. 101-2360 Bristol Circle Oakville, ON Canada L6H 6M5

(187401) 4,2020